
 
ZAPISNIK 

sa sastanka koordinacionog i projektnog tipa projekta  

“IZRADA PREDINVESTICIJSKE STUDIJE  NEUM-REGIONALNI SISTEM ZA 

ODVOĐENJE OTPADNIH VODA I UPRAVLJANJE ČVRSTIM OTPADOM” 

održanog 02.12.2003. u Mostaru 

 
Sastanku su bili nazočni: 
Prof. dr. sc. Pero Marijanović – Dekan Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru 
Gosp. Muris Hadžić - pomoćnik Federalnog ministra prostornog uređenja i okoliša 
Prof. dr. sc. Dušan Marušić – Građevinski fakultet  Sveučilišta u Splitu 
Prof. dr. sc. Mato Goluža - Građevinski fakultet Sveučilišta u Mostaru 
Prof. dr. sc. Zoran Milašinović -  Građevinski fakultet Sveučilišta u Mostaru 
Ivan Obradović – direktor K.P. Neum 
Prof.dr.sc. Tarik Kupusović – MAP URED BiH 
Gosp. Mirko Šarac – J.P. za vodno područje slivova Jadranskog mora 
Gosp. Andrija Krešić – J.P. Mareko – Neum 
Gosp. Vanja Ćurin – Dvokut Sarajevo 
 
Sastanak je otvorio direktor projekta prof dr. sc. Pero Marijanović.  
 
Prof.dr.sc. Zoran Milašinović kao koordinator projektnog tima pozvao je voditelje projektnih 
timova da ukratko prezentiraju rad na prvoj fazi projekta što su oni i učinili. 
 
Prof.dr.sc. Zoran Milašinović dao je svoje mišljenje o dosadašnjem radu te je ustvrdio da u 
dijelu rada o otpadnim vodama potrebno preporučiti najbolju shemu razvoja za otpadne vode 
koja može zadovoljiti dugoročne potrebe ( period do 2025 g.) na ciljanom području. 
Konzultant će također treba da opravda odabir sheme za prikupljanje i tranfer otpadnih voda i 
kišnice, izbor tehnologije među mogućim alternativama za tretman kućnih otpadnih voda 
uključujući poboljšanje postojećih postrojenja za tretman ovih voda. Konzultat treba  
sintetizirati svoj prijedlog potrebnih investiranja na generalnoj mapi i sveobuhvatnoj listi 
komponenti sa procijenjenim troškovima izrade i planom implementacije. Također 
Konzultant treba identificirati i opravdati izbor prioritetnih investicija  koje mogu zadovoljiti 
potrebe upravljanja otpadnim vodama i kišnicom za period od 10 godina i koje mogu biti 
implementirane u toku perioda od približno tri godine. 
  
Prof.dr.sc. Tarik Kupusović ustvrdio da je ovo dobar početak rada na projektnim zadacima, te 
treba nastaviti sa daljnjim radom što će u krajnosti dovesti do izrade tenderske dokumentacije 
za predložena projektna rješenja. Također primjedba je bila na neusklađenost materijala 
radnih timova što se tiče izgleda dokumenata ( zaglavlja, slova slike itd.) no to je pojašnjeno 
od strane projektanta da se radi o radnim materijalima te da će u završnom dokumentima po 
pojedinim fazama to biti sređeno. 
 
Gosp. Mirko Šarac je rekao da je zadovoljan dijelom projekta o krutom otpadu, da dio 
projekta o otpadnim vodama treba još doraditi, a da je nezadovoljan obradom prvog dijela u 
kojem se obrađuje zakonska regulativa i da je tu navedeno nekoliko zakonskih akata koji 
trenutno nisu važeći pa je ovaj dio potrebno detaljnije obraditi.  
 



Gosp. Andrija Krešić također ima zahtjeve kao Prof. Kupusović u smislu izgleda projekta  te 
također ustvrdio da se dio o otpadnim vodama treba sustavnije obraditi  da se neke stvari ne bi 
više puta ponavljale.  
 
Gosp. Ivan Obradović je također dao mišljenje o projektu posebno o obradi i izboru lokacije 
za deponiju te ustvrdio da je potrebno u to uključiti i institucije iz R.Hrvatske   
 
Gosp. Muris Hadžić je također dao svoje mišljenje o projektu te zatražio informaciju o 
mogućem datumu održavanja Workshopa. 
 
Nakon više prijedloga odlučeno je da to bude u drugoj polovici siječnja naredne godine te da 
je na Workshop potrebno pozvati sve relevatne institucije i pojedince koji su vezani za ovaj 
projekt. 
 
 
 


